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Bones previsions a Les Angles més enllà de la Puríssima.
ha declarat Antonio Martín, director d
en el primer dia del pont de desembre.
 
Aquest dimecres vam visitar 
pont de desembre. La situació actual (
pistes amb de neu produïda i amb perspectives d'anar incrementant el nombre 
de pistes, ja que fa fred a les nits, un fet que permet activar la producció de 
neu. També perquè per a avui divendres es preveu neu natural i perquè alguns 
models meteorològics i climàtics fan entreveure noves nevades en els propers 
dies. 
 
Això és el que ha declarat 
Les Angles, en el primer dia del
“s’anuncien nits de fred, entre 7 i 10 per sota els 0, s'anuncia una mica de 
neu per a aquest divendres, fet que permetrà obrir més pistes i més 
quilòmetres”. 
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Bones previsions a Les Angles més enllà de la Puríssima.  Això és el que 
ha declarat Antonio Martín, director de l’oficina de turisme de Les Angles, 
en el primer dia del pont de desembre. 

Aquest dimecres vam visitar Les Angles, en el primer dia de la setmana del 
pont de desembre. La situació actual (veure enllaç) és de prop de 20 km de 
pistes amb de neu produïda i amb perspectives d'anar incrementant el nombre 
de pistes, ja que fa fred a les nits, un fet que permet activar la producció de 

è per a avui divendres es preveu neu natural i perquè alguns 
models meteorològics i climàtics fan entreveure noves nevades en els propers 

Això és el que ha declarat Antonio Martín, director de l’oficina de turisme de 
Les Angles, en el primer dia del pont de la Purísima, i ha declarat que
“s’anuncien nits de fred, entre 7 i 10 per sota els 0, s'anuncia una mica de 
neu per a aquest divendres, fet que permetrà obrir més pistes i més 
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Això és el que 
e l’oficina de turisme de Les Angles, 

, en el primer dia de la setmana del 
) és de prop de 20 km de 

pistes amb de neu produïda i amb perspectives d'anar incrementant el nombre 
de pistes, ja que fa fred a les nits, un fet que permet activar la producció de 

è per a avui divendres es preveu neu natural i perquè alguns 
models meteorològics i climàtics fan entreveure noves nevades en els propers 

, director de l’oficina de turisme de 
pont de la Purísima, i ha declarat que  

“s’anuncien nits de fred, entre 7 i 10 per sota els 0, s'anuncia una mica de 
neu per a aquest divendres, fet que permetrà obrir més pistes i més 



Preguntat per les novetats d’enguany als Angles, Martín ha explicat que són 
voluminoses en xifres, arribant als 7 milions d'euros. Ha volgut destacar que 
“enguany fem 60 anys, i això ho celebrarem el pròxim 6 de gener amb un 
esdeveniment especial” i que es farà coincidir en el marc de la inauguració 
del nou aparcament soterrat amb capacitat per a dos-cents vehicles, entre 
Angléo i l’oficina de turisme, al centre del poble. 
 

 
 
A banda de ser una millora urbana molt important, implica la construcció de la 
plaça Paul Simon, fundador de l’estació d’esquí. Pel que fa al domini esquiable, 
ha informat que s'ha renovat part de la xarxa de producció de neu, substituint 
innivadors antics per altres més eficients en producció i en estalvi energètic. I 
pel que fa a les pistes, s'han perfilat diverses pistes, s'ha millorat l'àrea de 
debutants a peu de carretera i s'incorpora un centre de formació especialitzat 
en treballs verticals, pensat especialment per a rescats en telecadires i 
telecabines. 
 
Finalment, ha destacat que el pont de la Puríssima és important per al sector i 
que enguany encara s’està a l’espera de la nevada important. En aquest sentit, 
ha reclamat “que nevi, que nevi ja” però al mateix temps ha assegurat que 
acabarà arribant i que segur que "de cara a les festes de Nadal a Les Angles 
estem segurs que es podrà obrir tot, al 100%". I com no podia ser d’altra 
manera, ja per acomiadar-se, ha desitjat a tothom “una molt bona 
temporada”. 

 


